

Title (en)  
MULTILAYERED FIBROUS PRODUCT.

Title (de)  
MEHRSCHECHTIGES FASERERZEUGNIS.

Title (fr)  
PRODUIT FIBREUX MULTICOUCHES.

Publication  
**EP 0087453 A1 19830907 (EN)**

Application  
**EP 82902719 A 19820910**

Priority  
DK 402781 A 19810910

Abstract (en)  
[origin: WO8300888A1] In a method of manufacturing a multilayered fibrous product, wherein a layered product is deposited on a continuously moving gas-permeable forming surface by successively supplying streams of fibre-containing gas to said forming surface, at least the first layer formed on said forming surface is consolidated to such a degree that the majority of the fibres of said layer are oriented in a plane parallel to said forming surface.

Abstract (fr)  
Dans un procédé de fabrication d'un produit fibreux multicouches, dans lequel un produit en couche est déposé sur une surface de fromage perméable au gaz se déplaçant en continu en envoyant successivement des courants de gaz contenant des fibres sur cette surface de fromage, au moins la première couche formée sur cette surface de fromage est consolidée à un degré tel que la majorité des fibres de cette couche sont orientées dans un plan parallèle à cette surface de fromage.

IPC 1-7  
**D21H 1/02; D21H 5/26**

IPC 8 full level  
**D21F 11/04** (2006.01)

IPC 8 main group level  
**D21H** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**D21H 5/2657** (2013.01); **D21H 25/00** (2013.01); **D21H 27/30** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8300888 A1 19830317**; DK 402781 A 19830311; EP 0087453 A1 19830907

DOCDB simple family (application)  
**DK 8200081 W 19820910**; DK 402781 A 19810910; EP 82902719 A 19820910